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De Minister van Infrastructuur en Waterstaat     12 juli 2019 

Minister drs. C. van Nieuwenhuizen-Wijbenga 

Postbus 20901 

2500 EX  'S-GRAVENHAGE 

CC: Staatssecretaris van Defensie drs. B. Visser 

 

Onderwerp 

Gezamenlijke reactie regionale leden Stuurgroep EA na 2019 op advies Proefcasus Eindhoven Airport 

 

Geachte Minister, 

 

Met trots en waardering hebben wij, Provincie Noord-Brabant, gemeente Eindhoven, regiogemeenten en 

Eindhoven Airport, kennisgenomen van het advies “Opnieuw verbonden” dat dhr. Van Geel als onafhankelijk 

verkenner voor de Proefcasus Eindhoven Airport heeft uitgebracht. Als regionale leden van de stuurgroep 

Eindhoven Airport na 2019 spreken we onze complimenten uit voor het proces dat dhr. Van Geel in de regio heeft 

gevoerd om te komen tot zijn advies. We waarderen zijn aanpak én de betrokkenheid en constructieve inzet van 

alle stakeholders. Het was de opdracht van dhr. Van Geel om te komen met een zo breed mogelijk gedragen 

advies. Aan die opdracht heeft hij op uitstekende wijze voldaan. Het advies van dhr. Van Geel biedt kansen om 

gezamenlijk Eindhoven Airport een kwaliteitsimpuls te geven, waardoor de binding met de directe omgeving en de 

gehele regio versterkt wordt, zodat de luchthaven weer onze luchthaven wordt. Wij zijn unaniem van mening dat de 

nieuwe sturingsmethodiek die dhr. Van Geel adviseert en de voorgestelde duurzaamheidsmaatregelen een 

belangrijke bijdrage kunnen leveren aan de gewenste kwaliteitsimpuls. We zien kansen om dit als Brainportregio 

op een innovatieve wijze vorm te geven. We hebben er vertrouwen in dat het opzetten van één Permanente 

overlegstructuur kan zorgen voor blijvende betrokkenheid en groeiend vertrouwen bij de omwonenden en alle 

betrokken partijen. 

 

Wij spreken dan ook unaniem onze steun uit voor het advies van dhr. Van Geel.  

 

De individuele regionale leden van de Stuurgroep hebben vanuit hun eigen verantwoordelijkheid aandachtspunten 

geformuleerd bij met name de uitwerking van het advies van dhr. Van Geel. Deze aandachtspunten kunt u 

terugvinden in de brieven van de regionale leden van de Stuurgroep en de randgemeenten, die als bijlagen zijn 

toegevoegd aan deze brief. Onderstaand gaan wij op de belangrijkste aandachtspunten nader in. Daarbij hechten 

wij eraan dat de uitwerking van het advies gebeurt in dezelfde geest van transparantie, gezamenlijkheid en brede 

betrokkenheid vanuit de regio als waarin de afgelopen periode is gewerkt.   

 

Lange termijn 

Het advies van dhr. Van Geel vraagt, zoals hij zelf ook aangeeft, op een aantal punten concretisering, zodat tijdige 

besluitvorming kan plaatsvinden. We vragen u daarom om zo snel mogelijk, op transparante wijze, duidelijkheid te 

geven over de referentiesituatie in relatie tot de doelstelling van 30% geluidreductie in 2030. Graag gaan wij met u 

in gesprek over het ontwikkelpad 2022-2030. Het is van groot belang om voor deze periode, middels een 

transparant proces met de omgeving een ontwikkelpad te schetsen, dat ruimte biedt om de kwaliteit van het 

bestemmingennetwerk te versterken en dat rekening houdt met de verwachte vlootvernieuwing. 

 

Korte termijn 

Voor de eerstkomende jaren, 2020 en 2021, adviseert dhr. Van Geel een periode van stilstand voor de groei van 

Eindhoven Airport om gehoor te geven aan de wens van de omgeving voor een ‘pas op de plaats’. De regionale 

partijen in de Stuurgroep zijn het er unaniem mee eens dat een ‘pas op de plaats’ gewenst is. De invulling ervan 

werken wij graag nader met u uit. 
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Input Luchtvaartnota 

In de opdrachtbeschrijving aan dhr. van Geel is gevraagd om een advies te geven dat dient als input voor de 

totstandkoming van de nieuwe luchtvaartnota. Wij zien in het advies verschillende voorstellen die naar onze 

mening een plek zouden kunnen krijgen in de nieuwe Luchtvaartnota, met als een van de belangrijkste aspecten de 

voorgestelde sturingsmethodiek op geluidnormen in plaats van op aantallen vliegtuigbewegingen. 

 

Permanente overlegstructuur 

Het instellen van een nieuwe permanente overlegstructuur is een belangrijk element uit het advies. Wij willen 

gebruik maken van de positieve energie die het proces van dhr. Van Geel heeft losgemaakt en dat momentum 

vasthouden. Daarom stellen we voor om op korte termijn een kwartiermaker aan te stellen, die de eerste stappen 

richting een permanente overlegstructuur kan zetten. Als regionale partijen nemen we daarin het initiatief om te 

komen tot een opdrachtomschrijving voor deze kwartiermaker. Graag gaan we met u en de Staatssecretaris van 

Defensie in overleg over de concretisering en verdere invulling van de overlegstructuur mede vanuit de nationale 

kaders voor de inrichting van de governance rondom luchthavens.  

 

Breed draagvlak omgeving 

We hebben de partijen die deel uitmaakten van de ‘Challenge Group Proefcasus Eindhoven Airport’ gevraagd om 

hun reacties op het advies. Deze reacties zijn als bijlagen toegevoegd aan deze brief. Ook deze partijen zijn 

positief over het advies dat dhr. Van Geel heeft uitgebracht, waarmee het advies kan rekenen op breed draagvlak 

in de regio.  

 

Het advies van dhr. Van Geel vraagt om een voortvarende aanpak die leidt tot duidelijkheid op de korte én op de 

lange termijn. Wij voelen het als onze verantwoordelijkheid om samen met u én alle andere belanghebbenden 

werk te maken van de verbinding van Eindhoven Airport met de regio om de trots voor onze luchthaven te 

verstevigen en uit te bouwen.   

 

Hoogachtend, 

 

Roel Hellemons,    Monique List,   Christophe van der Maat

Directeur Eindhoven Airport Wethouder gemeente Eindhoven Gedeputeerde Provincie Noord-Brabant 

 

 

Marc van Schuppen   Eric Beex 

 
Vertegenwoordigende Wethouders randgemeenten 

 

 

 

Bijlagen: 

1. Afzonderlijke reacties regionale Leden van de Stuurgroep en randgemeenten 

2. Reacties overige deelnemers Challenge Group 


